
   ROZHOVOR – ERASMUS+ 

 

- PODNIKATELEM JE PAN PLUHÁČEK. JEHO FIRMA NESE NÁZEV 

STŘECHY-PLUHÁČEK. PODNIKÁNÍ SE VĚNUJE UŽ 23 LET -  

 

 PROČ JSTE SE ROZHODL PODNIKAT? 

- ,,NEBAVILO BY MĚ BÝT ZAMĚSTNANCEM. NEJSEM TYP ČLOVĚKA, 

CO BY CHODIL DO FABRIKY A NAVÍC CHCI BÝT SVÝM PÁNEM.’’ 

 

 JAK JSTE SE DOSTAL K PODNIKÁNÍ? JAKÉ BYLY VAŠE 

ZAČÁTKY? 

- ,,S PARTOU KÁMOŠŮ JSME SE ROZHODLI, ŽE ZAČNEM PODNIKAT. 

ZAČÁTKY BYLY VELMI TĚŽKÉ...NIKDO MĚ NEZNAL A BYLO TĚŽKÉ 

SI VYTVOŘIT REKLAMU, ABY SI TOHO NĚKDO VŠIML. VELMI 

NÁROČNÉ BYLO, SI SEHNAT PRÁCI A VYTVOŘIT SI DOBRÉ JMÉNO 

PODNIKU.’’ 

 

 V ČEM SI MYSLÍTE, ŽE JSTE OPROTI KONKURENCI 

VÝJIMEČNÝ? 

- ,,SVOU POCTIVOSTÍ.’’ 

 

 JAK VÁS ZASÁHLA KORONAVIROVÁ KRIZE? 

 - ,,50/50. SPÍŠE NEZASÁHLA.’’ 

 

 JAKÉ POZNATKY Z TOHOTO STAVU SI ODNESETE, AŽ SE VŠE 

VRÁTÍ DO PŮVODNÍCH KOLEJÍ?  



- ,,CO SI DONESU? ASI JEN TO, ŽE SE ROZHODNĚ NEDÁ VĚŘIT NAŠÍ 

VLÁDĚ. PRO NÁS, JAKO MALÉ ŽIVNOSTNÍKY, VLÁDA NEUDĚLALA 

VŮBEC NIC!’’ 

 

 

 

                             


